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Verslag cultuurraad 19/09/19 
 

 

1. Verontschuldigingen:  
 
De Voorzitter opent de vergadering en deelt mee dat enkele mensen verontschuldigd 
zijn. Stien (ziek) , Ann  (nog in verlof) en Dirk. 
De vergadering zal gewoon doorgaan maar wij kunnen wellicht op een aantal vragen 
vandaag geen antwoord geven. 

 
2. Verwelkoming nieuwe leden 
 
In de nieuwe statuten staat opgenomen dat ook individuele, geïnteresseerde passieve of 
actieve cultuurbeoefenaars of cultuurliefhebbers, die woonachtig zijn in Kortenberg, 
kunnen toetreden tot de cultuurraad. 
 
Er zijn twee nieuwe mensen aanwezig: 

 Een Mevrouw die benieuwd is wat er in de gemeente allemaal wordt 
georganiseerd 

 Willy Trappeniers: was vroeger lid van de Cultuurraad en voormalig voorzitter van 
GC Colomba. Hij is aanwezig om o.a. te vernemen wat en hoe het verder moet 
met de beheerraad van Colomba.  

 

3. Verkiezing nieuw bestuur 
 
De cultuurraad moet een nieuw bestuur kiezen. Alle mensen van het huidige bestuur 
stellen zich terug herverkiesbaar: Georges Tonla Briquet, Toos Janssen, Dirk De Bock en 
Daniël Janssens. We ontvingen geen andere kandidaturen. De verkiezing van nieuwe 
bestuursleden gebeurt schriftelijk en geheim. De kandidaten die de meeste stemmen 
bekomen, zijn verkozen. Individuelen zijn niet stemgerechtigd. Zij kunnen 
stemgerechtigd lid worden door een gemotiveerd schrijven te richten aan het bestuur 
van de cultuurraad. 
 
Na de vergadering worden de stembriefjes uitgedeeld. De ingevulde stembriefjes 
worden verzameld in een gesloten omslag en aan de gemeentelijke diensten 
overhandigd. Zij zullen de stemmen tellen. 
 
(Toevoeging van 23/09/19: De stemmen werden geteld. Het volledige bestuur wordt 
herverkozen. Veel succes gewenst aan de hele ploeg!) 

 

4. Goedkeuring verslag vergadering 4 juni 
Het verslag wordt goedgekeurd. 

 

5. Goedkeuring agenda 
De agenda wordt goedgekeurd 
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6. Activiteiten  
 

a. Evaluatie  Archeologie dag 
 

Op zondag 16 juni organiseerde de archeologische werkgroep en de gemeente een 
archeologiedag in het erfgoedhuis. Het was een mooie, zonnige dag met een goede 
opkomst van jong en oud. Er waren workshops voor kinderen (vb. halsketting, 
geldbeurs of schrijftafeltje maken), demonstraties en een expo van kunstcreaties met 
als inspiratie enkele archeologische vondsten. 
Was een heel kleurrijke gebeurtenis. De reacties zijn positief. 
  

b. Evaluatie bedanking besturen 
 

Op vrijdag 21 juni ging de bedanking van de besturen door in de vorm van een 
afterworkparty. De zon was aanwezig en de sfeer zat goed.  

 Er waren wel problemen met de drankenstand. De dranken waren niet gekoeld, 
te weinig helpers bij de dranken, twee bonnetjes voor drank is echt wel te 
weinig ( enkel 1 glas Cava), geen democratische prijzen voor de 
drankbonnetjes. 

 Bij de verdeling van het eten kregen de laatste deelnemers enkel nog 
aardappelen. De catering verdeelde eten niet evenredig. 

 Locatie en sfeer waren oké! Was er een plan B ingeval van slecht weer? 
Besluit: te weinig helpers, lange wachttijden bij drank, vidé niet voldoende.  

 
c. Evaluatie  Kortenberg zingt 

 
Kortenberg Zingt ging door op vrijdag 28 juni. Ditmaal voor het eerst op het Dr. V. De 
Walsplein. Weersomstandigheden en ambiance zaten goed. Er werden toch nog 
voldoende podiumzangers gevonden, mede dankzij het college dat zich ook kandidaat 
stelde.  

 Was een echt volksfeest! 

 Kassa vroeger openen, de toog werd te laat geopend . Het volk was reeds ter 
plaatse. 

 Garantieprijs per glas werd te laat en onduidelijk gecommuniceerd. Mensen 
vonden dit niet oké! 

 Gemeente onderzoekt alternatief voor plastieken bekertjes. 
 

d. Evaluatie Kortenberg feest  
 
Kortenberg Feest ging door op zondag 30 juni in het park van de Oude Abdij. Het was een 
gezellige dag met straattheateracts, workshops, kinderanimatie, optredens van verenigingen 
en allerlei lekkers om te proeven. Wederom was de zon van de partij. Dank aan alle 
verenigingen die van de partij waren.  
Spijtig dat de service van de  abdij terug een probleem was (lange wachttijden, vergissingen 
bij bestellingen, niet correcte afrekeningen…) 
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Er is een overleg gepland tussen de gemeente en de Abdij over de service. Bij de parkdagen 
waren dezelfde opmerkingen. 
 
 

e. Evaluatie Zomerse parkdagen 
 

Zo 7/7: Tour de Francenamiddag 
Zo 14/7: Muziek ‘De Rammenas’ 
Vr 19/7: Film in openlucht ‘Beautiful Boy’ (eerste Amerikaanse film van Felix Van 
Groeningen) 
Zo 4/8: Muziek ‘The fatbirds’ 
Zo 11/8: Muziek ‘Mutox’ 
Zo 25/8: Familiedag (picknick – springkastelen) 

 
We hebben weer iedere dag geluk gehad met het weer. De mix van activiteiten werd goed 
onthaald bij het publiek. Soms waren er wat moeilijkheden met de drankvoorzieningen van 
de Oude Abdij.  
 
 

f. Evaluatie Open Monumentendag 
 
De Open Monumentendag ging op  zondag 8 september door in en rond de 
Rijckenberghoeve (Kwerpsebaan). In de eerste helft van de 19de eeuw was hier een 
olieslagmolen in gevestigd. Het programma werd uitgewerkt i.s.m. het erfgoedhuis. Er waren 
gegidste rondleidingen, een expo, kinderanimatie en op het binnenplein kon je gezellig iets 
drinken en naar een jazzgroep luisteren. De reacties van de bezoekers waren positief. 
Feedback Cultuurraad: heel goed georganiseerd, heel interessante dag, de moeite waard! 
 

g. Dag 1 
 
DAG 1 is het nieuwjaarsevenement van de gemeente. In 2020 zal dit niet traditiegetrouw 
doorgaan op 1 januari, maar wel op de eerste zondag van januari. In dit geval zondag 5 
januari. De invulling is voorlopig nog een verrassing. Verenigingen die willen meehelpen met 
de praktische organisatie zijn steeds welkom. 
 

h. Bib-activiteiten 
 

We overlopen de activiteiten die de Bib organiseert: 

 Aan de slag met Google: 21/9 om 10u 

 Zing mee met de Bib: dinsdag 24/9 om 14u 

 Vertelmomenten in de Bib: iedere eerste woensdag van de maand om 14u 

 Geef darmkanker geen kans: donderdag 17/10 om 20u 

 Workshop internet: donderdag 31/10 om 13u 
Alle activiteiten zijn gratis maar voor al deze activiteiten is inschrijven verplicht: kan via 
kortenberg.kwandoo.com 
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7. Ter kennisgeving 
 

a. Stand van zaken Berkenhof 
 
In oktober wordt gestart met de houtskelet bouw van de eerste verdieping. OC Berkenhof 
zou terug ter beschikking zijn vanaf januari 2021. 
 

b. Speelplaats De Klimop: overleg 3 oktober  
 
Het parkeerverbod op de speelplaats is in voege. Dit blijkt geen gemakkelijke aanpassing 
voor de gebruikers. Er wordt op 3 oktober een overleg georganiseerd met de gebruikers van 
de turnzaal en de verenigingsraad van Erps-Kwerps. Zij ontvingen hiervoor een uitnodiging. 
 

c. Bijkomende cultuurraad oktober 
 
Er zijn de laatste dagen nog enkele deadlines opgelegd voor het uitbrengen van een advies. 
Daarom zijn we genoodzaakt een bijkomende cultuurraad(CR) te organiseren in oktober: 
  

-Tegen 7 november zou er vanuit de cultuurraad een advies moeten komen over de nieuwe 
meerjarenplanning. Dit kan nog niet gebeuren op de huidige cultuurraad omdat de laatste 
aanpassingen aan de meerjarenplanning nog niet rond zijn. 

-Daarnaast worden alle gemeentelijke subsidiereglementen aangepast volgens de 
aanbevelingen van de audit. Men wenst dat alle reglementen die starten in de loop van 2020 
worden goedgekeurd op de gemeenteraad van januari. Hiervoor komt onze cultuurraad van 
december te laat, dus ook dit punt is te bespreken op de CR van oktober. 

-Als derde vraagt men advies voor een nieuwe straatnaam. Op de gemeenteraad van 7 oktober 
wordt een beslissingsprincipe gemaakt over deze naam. Daarna zijn er 30 dagen voor advies 
van de CR. Ook dit zal dus op de agenda van de CR van oktober staan. 
 
De voorstelling van de meerjarenplanning zou gebeuren aan de verschillende raden van Vrije 
Tijd op hetzelfde moment, waarna de raden uiteen gaan om hun advies te formuleren. Deze 
bijkomende cultuurraad zal doorgaan op 14 oktober in het administratief centrum. De 
geplande cultuurraad van december zal dan opschuiven naar een nog nader te bepalen 
datum in februari. 
 

8. Advies 
 

a. Subsidies cultuur 
 
Het huidige subsidiereglement loopt af einde dit jaar. 
Het bestuur vraagt om voor de reglementen die starten in 2020 aanpassingen door te 
voeren volgens de aanbevelingen van de audit. 
Er moet dus: 

- Het huidige reglement verlengd worden met een jaar voor werkingsjaar september 
2019 – augustus 2020 

- Het reglement aanpassen volgens aanbevelingen van de audit om van start te gaan 
vanaf september 2020 
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De aanbevelingen zijn momenteel nog niet gekend, maar dit zal wel zo zijn tegen de 
bijkomende CR van oktober.  
 
Iedereen is akkoord  voor de verlenging van het huidige systeem.  
Men verwacht wel dat het voorstel van wijzigingen tijdig wordt verstuurd naar de leden van 
de Cultuurraad. 
 

9. Varia  
 

a. Vernieuwing erkenningen 
 

De contactpersonen van de verenigingen ontvingen een mail met de vraag om de erkenning 
te vernieuwen. Wie dit nog niet deed, heeft nog de tijd om dit in orde brengen tegen 1 
oktober 
Opmerking:  

- Wijzigingen van namen of mailadressen die werden doorgestuurd : bij de volgende 
mail zijn deze dikwijls niet gewijzigd door de betreffende dienst! 

- De online verenigingsgids: zelf aanpassen! De verenigingen beslissen zelf welke info 
er wel of niet vermeld wordt. 
De vrijetijdsgids: deze kan je niet zelf aanpassen, dit is een gemeentelijke opdracht.  

 
b. Toelage werkingen cultuurvereniging 

 
Het is opnieuw tijd om de subsidiedossiers in te dienen voor het werkingsjaar 2018-2019. 
Jullie kunnen een online aanvraagformulier en reglement op de nieuwe website 
terugvinden. http://www.kortenberg.be/subsidie-erkende-cultuurvereniging-2 . 5 oktober is 
de uiterste datum om in te dienen. 
 

c. Cultuurkampioen 
 
Het bestuur dacht opnieuw na over de verkiezing van cultuurkampioenen. Er werd beslist 
om deze te huldigen op de eerste cultuurraad van het nieuwe jaar te laten doorgaan zodat 
steeds de prestaties van het volledige voorgaande jaar in overweging genomen kunnen 
worden. 
 

10.  Rondvraag 
- Voor de GC Colomba: hoe zit het met de organisatie van de planningen en kalender? 

Op 27/9 is er een vergadering gepland. Misschien brengt dit meer duidelijkheid over 
hoe, wat en wie in de toekomst verantwoordelijk is. 

- Algemene opmerking: heel spijtig dat er geen vertegenwoordiger van de gemeente 
aanwezig is op deze cultuurraad. De organisatie en planningen bij Colomba moeten 
dringend terug “in handen” worden genomen (fouten bij planon? dubbele 
boekingen?...) 

- Komediespelers Meerbeek: stellen vast dat de zalen van Atrium worden gebruikt als 
klas. Zij hebben die lokalen geboekt, hebben die nodig voor de repetities, optreden 

http://www.kortenberg.be/subsidie-erkende-cultuurvereniging-2
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21,22,23,en 24 november. Ook de verenigingsraad werd niet geïnformeerd over het 
gebruik van deze zalen door de school!  

- Leden van de verenigingsraad van Erps- Kwerps beamen dit: ook zij werden niet 
geïnformeerd.  

- Op 9 november: Happy Art optreden in Atrium; 
- In het kader van samenwerking tussen verenigingen roept Lions Club iedereen op om 

op  zondag 24 november de handen in mekaar te slaan. 
Zij organiseren in het kader van de Warmste week “Parkinson in beweging”, een 
Parkinson Day. Men verwacht een 100 tal patiënten met hun begeleider.  
Activiteiten: Yoga, Tai Chi, Nordic Walking, Kinesiphilia, een natuurwandeling… 
Om alles vlot te laten verlopen zijn er tussen 8 en  18 u. permanent 20 personen/ 
vrijwilligers nodig. 
Info: Ludwig Fortan 
E-mail: ludwig.fortan@telenet.be 
 
We vragen aan Stien om aan elk lid van de Cultuurraad een mail te sturen met info 
over dit initiatief met de bijlagen over de organisatie. 
 

 

Aanwezig  

  

August De Busscher De Witte merel 

Erna Struyf Jagidelifa 

Arlette Renson Die Blomme 

Bea Vrebos KVLV Meerbeek  

Daniël Jannsens Penningmeester 

Dirk Vandenboer Dames & heren 

Eddy Gilissen Lionsclub 

Erna Leaerts St. Antoniuskoor 

Gaby Leaerts Everaert-Ghesellen 

Georges Tonla Briquet Voorzitter 

Gerd Van Kogelenberg HappyArt 

Isabelle Maesschalck Gezinsbond Erps-Kwerps 

Jean-Marie Beuten Het Kader 

Johan Debruyne Edelweis - Verenigingsraad E-K 

Karin Van Vaerenbergh Bijenhouders regio Kortenberg 

Lien Arnalsteen De Jonge Fanfare 

Luk Arnalsteen gezinsbond Meerbeek 

Machteld Beyens Bonzaï 

Marc janssens De Wijngaardsberg 

Marijke Vanhalle De Komedie spelers  

Mia Goolaerts Gezinsbond Erps-Kwerps 

Richard Van Lierde De Wijngaardsberg 

Sven Mellaerts De Vrolijke Schutters  

Toos Janssen Secretaris 

Willy Trappeniers   

mailto:ludwig.fortan@telenet.be
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Kristel Porczynska-Troski Femma Erps-Kwerps 

Roza Verdeyen Cantate 

JM Schollaert Conek 

Mia Gielis Neos 

Noor Seghers Tahleaia 

Andreas Storm De Komediespelers 

Donald Coorevits  verenigingsraad Everberg 

Wis Devriese KVLV Everberg 

Hendrik Stubbe Curieus Kortenberg 

Verontschuldigd   

Ann Vannerem Schepen cultuur 

Tamara Vleminckx LiTAn-ie 

Guido Craps vtbKultuur 

Hendrik Trappeniers Bijenhouders regio Kortenberg 

Alain Bertrand Jeugd Verbroedert 

Stien Pardon Cultuurfunctionaris 

Monique Meys Erfgoedhuis 

Michel Cappan Gezinsbond Kortenberg 

Dirk De Bock Ondervoorzitter 

 


